



# Armaturen GmbH

Armaturen, Rohre, Sonderteile aus Edelstahl  
fittings, pipes, special parts made of stainless steel

## Bescheinigung zur Verordnung (EG) Nr. 1935/2004 und (EG) Nr. 2023/2006 der Kommission Confirmation to the Regulation (EC) No 1935/2004 and (EC) No 2023/2006 of the Council

M&S Armaturen GmbH • Postfach 1125 • 26442 Friedeburg • Germany

Mueller Lichtenvoorde B.V.

19069

**Kunden-Bestell-Nr.** OP25000176

*Customer Order No*

**Kommission:** --

*Commission*

P.O. Box 20

7130 LICHTENVOORDE

**M&S-Auftrags-Nr.:** 541932

*M&S Order No.*

**Zert-Nr. / QC-Nr.:** 50144 / 31839

*Cert no. / QC No.*

Pos	Anzahl	Artikelnummer	Bezeichnung
	Qty.	Article number	Description
40	50	097190690031	FLACHDICHTUNG 50x34x6 MM; NBR FDA

**SN/MCode:** BE525885/10

**Normen/Vorschriften:** Die gelieferten Elastomere entsprechen den Richtlinien der US Food and Drug Administration (FDA), Code of Federal Regulations (CFR) 21, § 177.2600  
*Standards/requirements* *The supplied elastomers are in compliance with the guidelines of US Food and Drug administration (FDA), Code of Federal Regulation (CFR) 21, § 177.2600.*

Wir bestätigen, dass die gelieferten Dichtungen den o.g. Normen/Vorschriften entsprechen. Gemäß Artikel 16 der Verordnung (EG) Nr. 1935/2004 soll eine Konformitätserklärung ausgestellt werden, wenn Einzelmaßnahmen erlassen wurden. Diese Konformitätserklärung soll sich auf die Einzelmaßnahme beziehen, nicht auf die Verordnung selber. Für Elastomere wurden keine Einzelmaßnahmen gemäß Artikel 5 der Verordnung erlassen. Das bedeutet, dass hierzu keine europäischen Richtlinien existieren. Damit kann keine Konformitätserklärung gemäß Artikel 16 der Verordnung ausgestellt werden. Für die Übereinstimmung mit den allgemeinen Anforderungen gemäß Artikel 3 ziehen wir daher die Konformität mit den o.g. Normen/Vorschriften heran.

*We confirm that the delivered gaskets correspond to the above mentioned standards/requirements. According to Article 16 of the Regulation (EC) No 1935/2004, a Declaration of Conformity shall be issued, in case specific measures according to Article 5 were adopted. This declaration shall refer to these specific measures, but not to the Regulation itself. No specific measures according to Article 5 and Annex 1 of this Regulation are adopted for elastomers such as used for the supplied products. That means that no European regulation is issued. Therefore, in accordance to Article 16, no declaration will be made out with this*

Friedeburg, 13.08.2015

i.A. Marvin Sneider

Performed by M&S QCenter

Dieses Dokument wurde elektronisch erstellt und gilt ohne Unterschrift  
*This document has been generated automatically, it is valid without signature*